
Strona 1 z 7 

 

PROTOKÓŁ  Nr VI/2011 

 

VI sesji Rady Gminy Ryjewo z dnia 27 kwietnia 2011 roku. 

 

Sesja odbyła się w świetlicy Gminnego Ośrodka Kultury w Ryjewie. 

Sesję rozpoczęto o godzinie 15 
oo

 – zakończono o godzinie 16 
20   

 

 

VI sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył jej Pan Kazimierz Zima- Przewodniczący 

Rady Gminy. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności  zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad VI sesji. Na stan ustawowy  

15 radnych w sesji uczestniczyło 14  radnych. 

 

Nieobecny: radny Bogdan Barcik 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

1. Pan Józef Gutowski                    - Wójt Gminy 

2. Pan Sławomir Słupczyński         - Zastępca Wójta Gminy 

3. Pani Małgorzata Kubic               - Sekretarz Gminy 

4. Pani  Małgorzata Zdunek            - Skarbnik Gminy 

5. Pani Dorota Czerkies                  - Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

7. Pan Roman Król                         - Kierownik ZB Pomezania  

8. Pan Roman Zbróg                       - Dyrektor GOK 

9. Pan Adam Mączyński                 - Kierownik GOPS w Ryjewie 

10. Pan Adam Czołba                     - Radca prawny 

11. Pani Krystyna Łapacz               - Dyrektor SP w Straszewie, Rada Powiatu Kwidzyńskiego 

 

 

Ad.2  Ustalenie i zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek  obrad przesłany radnym. Nie wniesiono 

żadnych propozycji zmian do odczytanego porządku. Porządek  obrad przyjęto jednogłośnie 

w brzmieniu: 

   

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 

2. Ustalenie i zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja na temat remontów i modernizacji dróg wojewódzkich na terenie Gminy 

Ryjewo w roku 2010 oraz zamierzeniach i planach na rok 2011.  

5. Sprawozdanie z programu współpracy z organizacjami pozarządowymi.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmiany Uchwały  Nr XLII/297/10  Rady Gminy 

Ryjewo  z dnia    27 kwietnia 2010 r. w sprawie dokonania zmiany treści załącznika Nr 1 

(zawiera on treść Statutu)  do uchwały Nr XV/114/04 Rady Gminy Ryjewo z dnia   31 

marca 2004 r. w sprawie przekształcenia i nadania Statutu samorządowej instytucji 

kultury pod nazwą: Gminna Biblioteka Publiczna w Ryjewie. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr  II/6/10 z 13 grudnia 2010 r. nadania 

Statutu publicznej szkole podstawowej o nazwie: Szkoła Podstawowa im. Ks. 

Władysława Demskiego w Straszewie.  

8.  Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Ryjewo nieruchomości 

gruntowej – drogi położonej  w miejscowości Ryjewo.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  położonej w 

miejscowości Ryjewo stanowiącej  własność Gminy Ryjewo.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy przedstawianej przez Wójta 

Gminy  informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze. 

11. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.  

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 3   Przyjęcie protokołu z V  sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zima poinformował, że protokół z V sesji z dnia 

23 marca 2011 roku wyłożony był  do wglądu w Urzędzie Gminy w Ryjewie oraz 

opublikowany w BIP. Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołu. Wobec faktu, 

iż nie było żadnych uwag, przystąpiono do głosowania.  Rada Gminy przyjęła jednogłośnie 

protokół  Nr V z sesji Rady Gminy z dnia 23 marca 2011 roku. 

 

Ad.4 Informacja na temat remontów i modernizacji dróg wojewódzkich na terenie 

Gminy Ryjewo w roku 2010 oraz zamierzeniach i planach na rok 2011.  

 

W związku z nieobecnością przedstawiciela Zarządu Dróg Wojewódzkich Przewodniczący 

Rady poprosił o przekazanie informacji dotyczących remontów dróg wojewódzkich Wójta 

Gminy. 

 

Pan Józef Gutowski odpowiedział, iż brał udział w spotkaniu z Panem Ryszardem Kobusem 

z ZDW podczas którego dokonano przeglądu dróg wojewódzkich na terenie naszej Gminy. Z 

otrzymanych informacji wiem, że nie możemy liczyć na gruntowną modernizację dróg 

wojewódzkich a jedynie na tzw. „łatanie dziur” .  Pierwszy etap tych prac się już rozpoczął od 

drogi z Mątowskich Pastwisk do Benowa. Przekazaliśmy, że będziemy interweniować w 

sprawie dróg wojewódzkich w Urzędzie Marszałkowskim, jeśli drogi te nie będą sukcesywnie 

remontowane.  

 

Przewodniczący Rady dodał, iż jest to trudna sytuacja, gdyż nie mamy wielu możliwości. 

Wiemy  dobrze w jakim stanie są te drogi. Również mieszkańcy coraz częściej zgłaszają do 

nas ten problem. Jedyne co jesteśmy w stanie robić to stale monitować w tej sprawie zarówno 

do Zarządu Dróg Wojewódzkich jak i do Marszałka. 

 

Ad. 5 Sprawozdanie z programu współpracy z organizacjami pozarządowymi.  

 

Sprawozdanie przedstawił Pan Józef Gutowski- Wójt Gminy, który poinformował, iż  Rada 

Gminy Ryjewo zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  28 

października 2009 roku uchwaliła Roczny program współpracy Gminy Ryjewo z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na terenie Gminy Ryjewo na rok 2010. Zgodnie z powyższym 8 stycznia 2010 r. 
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ogłoszono otwarty konkurs na realizację zadań publicznych, który był opublikowany w 

Dzienniku Bałtyckim, BIP, Stronie internetowej urzędu i na tablicy ogłoszeń urzędu gminy. 

Konkurs obejmował zadania z zakresu kultury fizycznej i sport oraz oświaty i wychowania.  

Komisja Konkursowa postanowiła przyznać środki na wsparcie zadań dla następujących 

organizacji: 

1. Klub Sportowy „RODŁO” Trzciano – 12 000,00 zł oraz w drugim konkursie 3 500,00 zł 

2. Gminny Uczniowski Klub Sportowy „BELLATOR” Ryjewo – 25 000,00zł 

3. Gminny Klub Sportowy „RELAX’ Ryjewo – 45 000,00 zł 

4. Straszewski Klub Sportowy „CZARNI” Straszewo – 12 000,00 zł 

5. Stowarzyszenie „EKO-INICJATYWA” w Kwidzynie – 7 000,00 zł 

Organizacje zgodnie z podpisanymi umowami złożyły sprawozdania 

z realizacji zadania do końca stycznia 2011 r. Wszystkie kluby i organizacje wykonały 

zaplanowane przez siebie zadania. Klub sportowy „Czarni” w rozgrywkach w sezonie 

2009-2010 zajęła 8 miejsce. Kadra składa się z 22 piłkarzy wywodzących się z miejscowości 

Straszewo, Wartkowice, Klecewko, Ryjewo, Trzciano i z poza terenu Gminy Ryjewo. Klub 

zorganizował w miesiącu sierpniu turniej piłkarski o Puchar Wójta Gminy Ryjewo z udziałem 

6 drużyn. Ponadto klub dbał należycie o utrzymanie boiska sportowego wykonując niezbędne 

prace konserwatorskie jak i utrzymanie płyty boiska w należytym stanie poprzez koszenie 

murawy boiska, nawożenie nawozami mineralnymi i wałowanie. GKS „RELAX” Ryjewo 

organizował rozgrywki ligowe w których uczestniczyły 3 drużyny GKS Ryjewo. Drużyna 

seniorów z powodzeniem uczestniczyła w rozgrywkach V ligi. Zorganizowano III turniej 

halowej piłki nożnej w m-c lutym w którym uczestniczyło 24 zespoły z woj. Pomorskiego i 

ościennych. W okresie wakacji zorganizowano turniej dla dzieci w piłkę nożną uczestniczyło 

około 65 osób. Nadzór nad prowadzoną działalnością sprawował odpowiedzialnie kadry 

trenerskie i wolontariusze. „EKO-INICJATYWA” Kwidzyn Zrealizowało działania mające 

na celu zapoznanie dzieci z prawami dziecka oraz przeciwdziałanie wykluczeniu dzieci 

mieszkających na obszarach wiejskich. Przeprowadzono cykl warsztatów dotyczących prawa 

dziecka Pt. Mam prawo dla dzieci i młodzieży zamieszkującej wsie gminy Ryjewo w 

powiecie Kwidzyńskim; cykl wyjazdów do centrów kultury, nauki, muzeów, kin, teatru, 

galerii sztuki w Trójmieście, Kwidzynie, Elblągu i Toruniu Pt. ”Mam prawo do korzystania z 

dóbr kultury” a także  zajęcia i wycieczki zawodowe i obóz wakacyjny.  Klub Sportowy 

„Rodło” Trzciano prowadził treningi sportowe na hali ZS w Ryjewie i Janowie, organizował 

udział w meczach sparingowych a także przystąpił do rozgrywek rundy rewanżowej seniorów 

klasy B w marcu 2010 roku. Drużyny juniorów brały udział w rozgrywkach w ramach 

Pomorskiego Związku Piłki Nożnej , w kat. Junior C2. GUKS „Bellator” Ryjewo drużyna 

młodziczek r.1995 zajęła VI m w  Pucharze Polski, grając  turniej finałowy w Szczecinie. 

Drużyna młodzików r. 1995 zajęła II m w mistrzostwach woj. pomorskiego i  awansowała do 

ćwierćfinału rozgrywek o Puchar Polski, gdzie zajęła III m. Drużyny reprezentujące nasz klub 

uczestniczyły w wielu turniejach, gdzie zdobywały czołowe lokaty. Wielu zawodników i 

zawodniczek jest powoływanych do kadry naszego województwa, godnie ją reprezentując na 

arenie krajowej. Zajęcia prowadzone są przez wysokokwalifikowaną  kadrę trenersko-

instruktorską ( dwóch trenerów I klasy, trzech trenerów II klasy i jeden instruktor piłki 

ręcznej). Wszystkie zajęcia treningowe prowadzone są w klubie społecznie, co przyczynia się 

do przekazywania środków finansowych bezpośrednio  dla młodzieży. Zadania z zakresu 

księgowości oraz prowadzenia innej, niezbędnej do funkcjonowania klubu dokumentacji, 

również są prowadzone społecznie. Podczas organizacji turniejów czy innych imprez 

sportowych dla klubu pracuje wielu wolontariuszy.  

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
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 Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmiany Uchwały  Nr XLII/297/10  Rady 

Gminy Ryjewo  z dnia    27 kwietnia 2010 r. w sprawie dokonania zmiany treści 

załącznika Nr 1 (zawiera on treść Statutu)  do uchwały Nr XV/114/04 Rady Gminy 

Ryjewo z dnia   31 marca 2004 r. w sprawie przekształcenia i nadania Statutu 

samorządowej instytucji kultury pod nazwą: Gminna Biblioteka Publiczna w Ryjewie. 

 

Projekt uchwały odczytał Wójt Gminy. Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do 

radnych o ewentualne uwagi i pytania. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za – 14 , przeciw – 

0, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr VI/36/11 z dnia 27 kwietnia 

2011 roku w sprawie dokonania zmiany Uchwały  Nr XLII/297/10  Rady Gminy Ryjewo  z 

dnia    27 kwietnia 2010 r. w sprawie dokonania zmiany treści załącznika Nr 1 (zawiera on 

treść Statutu)  do uchwały Nr XV/114/04 Rady Gminy Ryjewo z dnia   31 marca 2004 r. w 

sprawie przekształcenia i nadania Statutu samorządowej instytucji kultury pod nazwą: 

Gminna Biblioteka Publiczna w Ryjewie. Uchwała stanowi załącznik  Nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr  II/6/10 z 13 grudnia 2010 r. 

nadania Statutu publicznej szkole podstawowej o nazwie: Szkoła Podstawowa im. Ks. 

Władysława Demskiego w Straszewie.  

 

Projekt uchwały odczytał Wójt Gminy. Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do 

radnych o ewentualne uwagi i pytania. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za – 14 , przeciw – 

0, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr VI/37/11 z dnia 27 kwietnia 

2011 roku w sprawie uchylenia Uchwały Nr  II/6/10 z 13 grudnia 2010 r. nadania Statutu 

publicznej szkole podstawowej o nazwie: Szkoła Podstawowa im. Ks. Władysława 

Demskiego w Straszewie. Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Ryjewo 

nieruchomości gruntowej – drogi położonej  w miejscowości Ryjewo.  

 

 Projekt uchwały odczytał Wójt Gminy. Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do 

radnych o ewentualne uwagi i pytania. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

 W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za – 14 , przeciw – 

0, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr VI/38/11 z dnia 27 kwietnia 

2011 roku  w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Ryjewo nieruchomości gruntowej 

– drogi położonej  w miejscowości Ryjewo. Uchwała stanowi załącznik  Nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  położonej 

w miejscowości Ryjewo stanowiącej  własność Gminy Ryjewo.  

 

 Projekt uchwały odczytał Wójt Gminy. Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do 

radnych o ewentualne uwagi i pytania. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

 W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za – 14 , przeciw – 

0, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr VI/39/11 z dnia 27 kwietnia 

2011 roku w sprawie  sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  położonej w miejscowości 
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Ryjewo stanowiącej  własność Gminy Ryjewo. Uchwała stanowi załącznik  Nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy przedstawianej przez 

Wójta Gminy  informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Józef Gutowski –Wójt Gminy. Przewodniczący Rady Gminy 

wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. Wobec braku uwag 

przystąpiono do głosowania.  

 

 W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za – 14 , przeciw – 

0, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr VI/40/11 z dnia 27 kwietnia 

2011 w  sprawie  określenia zakresu i formy przedstawianej przez Wójta Gminy  informacji o 

przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze. Uchwała stanowi załącznik  Nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad.11 Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie między sesjami. 

 

Informację o działalności w okresie międzysesyjnym przedłożył  Wójt Gminy Józef 

Gutowski. Informacja stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 12 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady poinformował radnych iż na komisjach omawiana była uchwała dot. 

kontroli fili GOK w Trzcianie, którą miała dokonać Komisja Rewizyjna jednak po dogłębnej 

analizie zdecydowano, iż wniosek w tej sprawie skierowany został do Wójta i to Wójt w 

pierwszej kolejności dokona tej kontroli. Jeśli w późniejszym terminie zajdzie taka potrzeba 

to Komisja Rewizyjna  zajmie się tą sprawą.  

 

Pan Józef Gutowski powiedział, iż kontrola została przeprowadzona 21 kwietnia. W tej 

chwili czekamy na dodatkowe wyjaśnienia. Konkretne informacje przedstawimy Radzie na 

następnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy.  

  

Radny Artur Orłowski: 

- zapytał czy coś dzieje się w poruszanej już sprawie nieczynnego hydrantu w Straszewie?; 

- poinformował, iż na odcinku drogi Wiszary-Straszewo leżą na poboczach gałęzie, które w 

ostatnim czasie były wycinane, cześć z gałęzi została spalona a część nadal zalega. 

 

Przewodniczący Rady zgłosił, iż nadal nie jest naprawiona studzienka przy Ośrodku 

Zdrowia w Ryjewie. 

 

Radny Roman Szaflik zapytał czy wiadomo już , kiedy będzie naprawiana droga z płyt 

yomb, bo jeszcze jest okres gwarancji? 

 

Radny Jerzy Paradowski: 

- zgłosił, iż nadal występuje problem z ciśnieniem wody w Trzcianie. Duży problem był przed 

świętami i nie było komu tego faktu zgłosić bo nikt nie odbierał telefonu; 

-odniósł się do kontroli w  filii Gminnego Ośrodka Kultury w Trzcianie. Dodał iż zna już  

protokół pokontrolny i chciałby wiedzieć jakie jest stanowisko Wójta w tej sprawie? 
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- zapytał Panią Krystynę Łapacz radną Rady Powiatu Kwidzyńskiego, czy wiadomo już cos 

na temat naprawy  drogi powiatowej na której jest pęknięcie oraz przy której zbierane jest 

pobocze a zebrany piach składowany jest na części jezdni? 

 

Radny Piotr Bajerowski zapytał czyją inicjatywą było nasadzenie drzew wzdłuż drogi w 

Mątowskich Pastwiskach. Nikt nie został o tym fakcie poinformowany, mieszkańcy sa 

rozżaleni gdyż do tej pory całe pobocza i rowy były koszone przez mieszkańców i 

utrzymywane w czystości teraz będzie to utrudnione. Ponadto mieszkańcy są zbulwersowani, 

gdyż przez nasadzenie tych drzew droga została zwężona i wielu rolników będzie miało 

problem z przejazdem sprzętem rolniczym? 

 

Radny Zbigniew Reducha ponowił swoja prośbę do kierownika ZB „Pomezania” o 

uprzątnięcie terenu wokół wysypiska. 

 

Ad. 13 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pan Józef Gutowski odpowiedział: 

- Radnemu Arturowi Orłowskiemu iż obie sprawy zostaną zgłoszone do zarządcy drogi 

gdyż są to drogi powiatowe. Dodatkowo spraw hydrantu będzie poruszona 6 maja na 

odprawie gwarancyjnej.  

- Przewodniczącemu Rady, iż sprawa studzienki jest zgłoszona i ma zostać naprawiona na 

początku maja. 

-Radnemu Romanowi Szaflik, iż zostały przeprowadzone już rozmowy z wykonawcą tej 

drogi i prace na tej drodze rozpoczną się w m-cu maju. Ponadto odbył się przegląd wszystkich 

dróg gminnych wykonanych z płyt yomb i tam gdzie wymagane są jakieś poprawki to tam 

zostaną one zrobione. 

-Radnemu Jerzemu Paradowskiemu, iż trudno mu na dzień dzisiejszy określić jaki jest 

problem z ciśnieniem wody, być może miała miejsce jakaś awaria w Kwidzynie. Jeśli chodzi 

o kontrolę w GOK to sprawa ta jest w toku. Nie chcemy w tym momencie jeszcze 

przekazywać żadnych informacji w tej sprawie bo jak już wspomniałem wcześniej czekamy 

na dodatkowe wyjaśnienia.  

- Radnemu Piotrowi Bajerowskiemu, iż realizowany jest na terenie Gminy projekt  

nasadzenia drzew przy drogach gminnych. Firma, która wygrała przetarg dostała mapę dróg 

gminnych i przy tych drogach sadzą te drzewa. Drzewa te będą przy wszystkich drogach 

gminnych nie tylko w Mątowskich Pastwiskach.    

 

-Pani Krystyna Łapacz odpowiedziała radnemu Jerzemu Paradowskiemu, że z posiadanych 

informacji wie iż dopiero odbył się przetarg wyłaniający firmę, która ma zająć się naprawą 

dróg powiatowych co do zebranego pobocza to prace nadal są wykonywane i póki co piach 

nadal będzie złożony na drodze.  

 

Pan Roman Król odpowiedział radnemu Jerzemu Paradowskiemu, że trudno powiedzieć co 

było powodem spadku ciśnienia przed świętami, możliwe że duży rozbiór wody. Dziś 

ciśnienie wody w Trzcianie jest w normie i wynosiło 2,4 atmosfery.  

 

Ad. 14  Wolne wnioski i informacje. 

 

 Pan Franciszek Kwella Sołtys Pułkowice zapytał czy wiadomo już coś w sprawie 

przystanku w Pułkowicach i ograniczeniu prędkości na drodze do Nowej Wsi? 
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Pan Sławomir Słupczyński poinformował, iż powiadomiony o tym fakcie został Pan 

Andrzej Krupa ze Starostwa w Kwidzynie ale jeszcze nie otrzymaliśmy od niego żadnej 

odpowiedzi? 

 

Radny Jerzy Paradowski zapytał kiedy rozpoczną się prace związane z budowa placów 

zabaw oraz drogi na Laskowice? 

 

Pan Sławomir Słupczyński poinformował, iż odbył się przetarg wygrała firma z Poznania, 

która podpisze umowę po 10 maja. Od tego terminu ma czas 60 dni by place zabaw zostały 

wykonane. Jeśli chodzi o drogę do Laskowic, to został złożony wniosek o dofinansowanie i 

trudno określić kiedy zostanie rozpatrzony. W roku poprzednim wnioski te rozpatrywane były 

dopiero w miesiącu sierpniu.  

 

Pan Franciszek Pielak Sołtys Straszewa poinformował iż na placu zabaw są nie 

zabezpieczone zawory wodociągowe, dodatkowo zapytał jaki jest powód uchylenia uchwały 

podjętej w grudniu 2010 roku dot. statutu Szkoły Podstawowej w Straszewie? 

 

Pani Małgorzata Kubic odpowiedziała, że statut tej szkoły został podjęty uchwałą Rady 

Pedagogicznej i tak podjęty funkcjonował od dawna. Jednakże pierwszy statut zawsze 

powinien być podjęty uchwałą Rady Gminy a dopiero kolejne Rady Pedagogiczne. 

Uznaliśmy, że należy ten błąd naprawić w związku z tym w grudniu Rada Gminy podjęła ten 

statut. Uchwała została opublikowana w Dzienniku Urzędowym ale kurator oświaty 

sprzeciwił się tej uchwale argumentując, że w trakcie funkcjonowania placówki nie należy 

takiej uchwały podejmować. W związku z tym jest dziś uchylenie tej uchwały. Aktualnym 

statutem jest statut Rady Pedagogicznej.   

 

Pani Krystyna Łapacz dodała, iż Rada Gminy uchwala pierwszy ramowy statut przy 

tworzeniu jednostki a zmiany później dokonuje Rada Pedagogiczna.   

 

Radny Zbigniew Reducha poinformował, iż zgodnie z prośbą Pani Krystyny Łapacz w 

najbliższym czasie będą wycinane suche gałęzie. Jest uzgodnione z Nadleśnictwem Kwidzyn, 

że przed wykonaniem takich prac wystarczy tylko telefoniczne zgłoszenie Nadleśniczego.  

 

Pan Sławomir Słupczyński  zaprosił wszystkich chętnych na spotkanie 28 kwietnia o godz. 

16 w Gminnym Ośrodku Kultury w Ryjewie  dot. kolektorów słonecznych. 

 

Pan Roman Zbróg zaprosił na koncert, który odbędzie się 29 kwietnia w Kościele pod 

wezwaniem Św. Rodziny, który poświęcony będzie beatyfikacji Jana Pawła II.  

 

Ad. 15 Zakończenie obrad. 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady  VI sesji Rady 

Gminy Ryjewo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

                                                                                                         Przewodniczący 

                                                                                                         Rady       Gminy 

 

                                                                                                         Kazimierz Zima 


